
Referat af bestyrelsesmøde d. 18/3-14

Der blev snakket om det udviklingsplanmøde der bliver afholdt d. 25/3-14 kl. 19:00, som skal
omhandle.

- Forbedring og renovering af eksisterende stier i Over Jerstal by
- Cykelsti fra Over Jerstal til Vojens

Der bliver husstandsomdelt sedler ang. dette møde.
Der bydes velkommen af Formand Christian.

Skovsminde brugerråd og Borgerforeningen skulle gerne have et godt samarbejde om brug af
lokalerne på Skovsminde. Christian tager kontakt til Leif Gregersen som er forman for brugerrådet.

Der blev også lige drøftet lidt sankthans. Hvor Børge kunne fortælle at der er styr på en taler til
dette arrangement som er Bent Kloster. Lydanlægget kommer fra Sommersted. Pladsen er den
samme som sidste år nemlig Spejderpladsen og så er det lige træet til bålet der mangler.

Børge kunne oplyse at der er bevilliget 2000 kr. fra Menighedsrådet til Over Jerstal Posten.

Nøgle fra sportspladsen skal overdrages fra Benny, som har kvitteret for den. Christian tager
kontakt og vil gerne kvittere for nøglen.


